
Zpráva předsedy BCCCZ, duben 2021 

 

Dovolte, abych vám, účastníkům členské schůze Spolku BCCCZ, popřál mnoho zdaru, zdraví, 
sportovních a chovatelských úspěchů. Omlouvám svoji absenci ze zdravotních důvodů. 

V uplynulém období, především z důvodu vládních nařízení k prevenci šíření koronaviru, bylo 
mnoho kynologických akcí zrušeno nebo utlumeno. Výbor, podporovaný aktivitou referentů, 
se i v tomto náročném období snažil zajistit veškerý chovatelský servis. Myslím, že se mu to 
podařilo. Za to bych chtěl všem členům výboru a referentům moc poděkovat. Děkuji i členům 
našeho spolku za pochopení. 

Schůze je volební. Věřím, že své zástupce zvolíte dobře. 

Doufám, že už bude jen lépe. 

Radko Loučka 


